

重要通知

針對部桃醫院疫情事件，回溯1月6日至19日曾出入相關場所的同仁配合CDC政策進行相關健康管理(詳見說明)[並通報保健室\(39922\)](#)

中央流行疫情指揮中心(24)日表示，針對回溯1月6日至19日醫院感染事件相關範圍之(一)出院病患及其同住者、(二)陪病者及其同住者、(三)案889就醫時之相關接觸者，即日起全數列入居家隔離至出院後14天，若已完成14天居家隔離者，將安排採檢，並持續進行7天自主健康管理；另，未完成14天居家隔離者，將持續完成居家隔離後，再安排採檢。

健保雲端提示增列自1月6日起曾至部桃門急診就醫病人及工作人員，列入自主健康管理對象。

有關上述醫院相關接觸者即刻起請勿外出，等候通知；自(24)晚6時起，由衛福部專人及警政、民政等相關單位協助聯繫，或民眾可直接撥打1922，提供資料，以利協助安排。

- 若有咳嗽等呼吸道症狀時，應戴口罩並盡早就醫；若發燒($\geq 37.5^{\circ}\text{C}$)且有呼吸道症狀，請就醫後在家休息(發燒期間不要上班)。
- 最新疫情報導與相關規定請依疾病管署為準(網址：<https://www.cdc.gov.tw>)。

資料來源：[衛生福利部疾病管制署新聞稿](#)

Important Message

As the Taoyuan General Hospital cluster infection cases are rising, the staff who has been visit the mentioned hospital during 6th to 19th January is urged to notify Health Center and conduct self-health management [#39922](#)

On January 24, the Central Epidemic Command Center (CECC) announced that it has imposed the home isolation measure for the three groups of people identified as persons related to the hospital cluster infection from January 6 and January 19. The three groups of people listed below are subjected to home isolation starting from today until 14 days after discharge.

1. Patients who had been discharged during the specified time period and people who live with those patients;
2. People who had accompanied patients to that hospital during the specified time period and people who live with them;
3. Individuals who came into contact with Case #889 when he sought medical attention.

The CECC stated that patients and hospital staff who had visited the outpatient and emergency departments of Taoyuan General Hospital since January 6 have been identified as persons subjected to self-health management, and this information would be added to the NHI MediCloud System. The CECC reminded that the above-mentioned personnel related to the hospital cluster infection must not go out starting immediately or they can call 1922 directly and provide information in order to facilitate related arrangements.

- If you have no China contact history but develop fever($\geq 37.5^{\circ}\text{C}$), please stay home to rest. DO NOT COME TO WORK.
- Please visit the Taiwan CDC website at <http://www.cdc.gov.tw>.

Source : [Taiwan Centers for Disease Control Press Releases](#)